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	 VZ22BI

	 Setting the Temperature Control
•	 You can set the temperature as you desire by pushing the UP( ) or DOWN( ) button. When you push the two buttons for the first time, the LED readout will show 

the original temperature set at previous time (the temperature preset at the factory is 12°C (54°F).
•	 The temperature that you desire to set will increase 1°F or 1°C if you push the UP( ) button once, on the contrary the temperature will decrease 1°F or 1°C if you 

push the DOWN( ) button once.
•	 When you store mostly red wines, the temperature which you control by pushing the above two buttons need to be set at between 15-18°C (58 to 65°F).
•	 When you store mostly white wines, the temperature needs to be set at between 9-14°C (48 to 57 °F).
•	 When you store mostly sparkling wines, the temperature needs to be set at between 5-8°C (40 to 47 °F).
•	 You can select temperature display setting from Fahrenheit to Celsius degree by pushing the UP( ) and DOWN( ) button at the same time for 5 seconds.  Fahrenheit 

and Celsius degrees indicator will appear in green color in the “SET” window. (Due to different market, some units can only display Fahrenheit or Celsius)
•	 The temperature inside the unit will be appeared in blue color in the display window

	 Interior Light
	 You can turn the interior light ON or OFF by pushing the button marked with the “bulb” symbol LIGHT. 

NOTE:	 •	 If the unit is unplugged, power lost, or turned off, you must wait 3 to 5 minutes before restarting the unit. If you attempt to restart before this time delay, the Wine Chiller will not start.
	 •	 When you use the wine chiller for the first time or restart the wine chiller after having been shut off for a long time, there could be a few degrees variance between the temperature you select and the one indicated on the LED 

readout.  This is normal and it is due to the length of the activation time. Once the wine chiller is running for a few hours everything will be back to normal.

To turn ON/OFF the appliance (press and hold the 
button for approximately 2 seconds).
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•	 Allow 50mm of space between the Wine Cellar’s side and above, 100mm between back and the wall for VZ06BN, VZ08BN, VZ12BN, VZ16BN and VZ18BN.
•	 See seperate installation instruction for VZ22BI.

VZ06 BN, VZ08 BN
VZ12 BN, VZ16 BN, VZ18 BN
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•	 If the supply cord  is damaged, it must be replaced by the manufacturer or its service agent or a similarly qualified person in order to avoid a hazard.
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	 VZ22BI

	溫度設置控制
•	 您可以使用上（▲）或下（▼）按鈕調校理想溫度。當你首次按下這兩個調校按鈕，LED顯示原本溫度設定（在工廠預設的溫度是華氏12℃(54℉)。
•	 你按上（▲）按鈕一次，你的理想溫度將會增加1℉或1℃，相反你按下（▼）按鈕，氣溫將下降1℉或1℃。
•	 當您儲存大多是紅葡萄酒，需要設定在15-18℃ (58至65℉)
•	 當您儲存大多是白葡萄酒，溫度必須設定在9-14℃ (48至57℉)
•	 當您儲存大多是氣葡萄酒，溫度需要設置之間5-8℃ (40至47℉)
•	 您可以選擇顯示設置溫度從華氏改至攝氏, 只需在同一時間按下向上（▲）和向下（▼）按鈕5秒。華氏攝氏度的顯示將以藍色字出現在LED顯示。 
•	 在機器內的溫度將以藍色字體出現在“溫度”窗口。

	室內燈
	 您還可以按動標記“LIGHT”的按鈕來開或關室內燈。

注意:	 •	 如果機器被拔掉插頭，沒有電源，或者關閉，重新啟動機器前你必須等待3到5分鐘。如果您嘗試在延遲時間之前重新啟動，酒櫃將無法啟動並對其造成損害。
	 •	 當您使用酒櫃首次或重新啟動已關閉很長一段時間的酒櫃，您選擇的溫度和LED顯示讀數之間可能會出現一些溫度上的差異。這是正常的，這是由於酒櫃內的溫度需要調整。當酒櫃運行幾個小時後一切將恢復正常。

要開/關電器（按住按鈕約2秒）

VZ06 BN   VZ08 BN   VZ12 BN   VZ16 BN   VZ18 BN

恆溫酒櫃的溫度設定範圍 8˚C至18˚C (10˚C至18˚C)根據個別型號而定。當溫度被設定，
自動溫度控制系統開始運作，至指定溫度時，酒櫃便進入恆溫狀態。
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	 安裝恆溫酒櫃在平穩的地方
	 避免安放在太陽直接照射、溫度極高或極低的地方。
	 VZ06BN, VZ08BN, VZ12BN, VZ16BN及VZ18BN酒櫃旁邊和牆壁之間需預留50毫米空間，機背和機頂留100毫米空間保持充足通風。
	 VZ22BI 請參考附加的嵌入安裝說明。
註：酒櫃設計不適用於嵌入式安裝

VZ06 BN, VZ08 BN
VZ12 BN, VZ16 BN, VZ18 BN
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	 如電源線損壞，為了避免危險的發生，請聯絡生產廠家/其售後代理商/有相關資格的人員進行更換。
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